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مقدمة

معلومات عنا
مؤسسة التقدم العربي. تأسست في عام 1990، في المملكة العربية السعودية، لتقديم خدمات متنوعة 
احتياجات  تلبية  منذ عقود على  نعمل   .(T.S.C) والمقاولات  الحريق،  إنذار  وأنظمة  السلامة  التجارة،  في 
السوق المحلي ومواكبة الأنشطة لتلبية احتياجات السوق المحلي ومواكبة التطورات في أنظمة السلامة 
للمباني، المنشآت، المصانع، والشركات. وفق متطلبات الدفاع المدني وكود البناء السعودي للحفاظ على 
الأرواح والممتلكات ضمن معايير الجودة العالمية. كما أننا نفخر بأن لدينا كوادر فنية مدربة تتمتع بالخبرة 
والمهارة الفائقة في التنفيذ والالتزام بمواصفات ضوابط العمل والسلامة المهنية. منذ ذلك الحين، ونحن 
تزويد  هو  الرئيسي  هدفنا  عملائنا.  على  للحفاظ  جديدة  قطاعات  خطوط  ونبني  مبتكرة  منتجات  نقدم 

عملائنا بمنتجات وحلول موثوقة تناسب احتياجاتهم ومتطلباتهم.
أن الدعم القوي الذي نقدمه لعملائنا على مر السنين لن يكون ممكنًا بدون التعاون الذي لدينا مع شركائنا 

في العمل.
بالإضافة إلى ما سبق، لقد قمنا بتوسيع خط منتجاتنا مع العلامات التجارية الدولية ذات السمعة الطيبة 
والشركات التابعة من أجل تلبية التغيرات المستمرة في متطلبات السوق. ونواصل سعينا لقيادة الصناعة 
في تطوير وتقديم حلول ومنتجات جديدة نسعى إلى تطوير علاقات طويلة الأمد مع عملائنا والتركيز على 

تقديم نهج احترافي مع الاهتمام بالتفاصيل.
تم تأسيس مؤسسة التقدم العربي على القيم المتبادلة والعلاقات طويلة الأمد، وقد بنينا موقعًا ناجحًا 

للغاية في السوق مدعومًا بمنتجات عالية الجودة.
فقد تميزنا في المنطقة الشرقية بـ:

• التسليم السريع
• السعر المثالي

• الجودة المتميزة لخدمة العملاء
حرصنا على التطوير المستمر للارتقاء بنظامنا وسياستنا وخططنا الإستراتيجية التي نساهم بها بشكل فاعل 

لإثراء مجتمعنا وكسب ثقة عملائنا من خلال المبادئ:
• المصداقية
• الاحترافية

• الالتزام

INTRODUCTION

About us
Arab Advance (T.S.C). Arab Advance Est. was established in 1990 in the Kingdom of Saudi Arabia to 
provide extensive comprehensive in Trading, Safety and Fire Alarm Systems, and Construction 
(T.S.C). We have been working for 15 years to meet the needs of the local market and to keep pace 
with the activities to meet the needs of the local market and to keep abreast of developments in 
safety systems for buildings, facilities, factories, and companies. according to the requirements of 
the Civil Defense and the Saudi Building Code to preserve lives and property within international 
quality standards. We provide a range of products and services. We are proud that we have a trained 
technical workforce with expertise and superior skill in implementation and commitment to the 
specifications of professional work and safety controls. Since then, We have been providing 
innovative products and building new segment lines to sustain the contracting needs of our 
customers.
Our main objective is simply to provide our customers with reliable products and solutions that suit 
their needs and requirements.
With that in mind, the strong support that we provide our customers over the years will not be 
possible without the collaboration we have with our business partners.
In addition to the above, we have expanded our product line with reputable international brands and 
affiliations in order to meet the constant changes in market demands. As we continue our quest to 
lead the industry in developing and bringing new solutions and products we seek to develop long 
term relationships with our clients and focus on delivering a professional approach with attention 
to detail.
Arab Advance is built on mutual values and long term relationships, and we have built a very 
successful market position supported by quality products.
Also that we distinguished in the Eastern Province for:
• Speed Delivery
• Good Price
• Outstanding Quality of Customer Service
We ensured continuous development to upgrade our system, policies and strategic plans, which we 
contribute actively to enrich our society and earn the trust of our Clients, through the consolidation 
principles:
• Credibility
• Professionalism
• Commitment



رؤيتنا
•نطمح بأن نكون مؤسسة فريدة على مستوى المملكة، ذات استثمارات متعددة، وأن نكون قادرين أيضًا 
على القيادة والمشاركة في تطوير المشاريع والتأسيس بمنهجية علمية مدروسة، واستثمارات استراتيجية 

في المنشآت الكبرى.
• نريد أن نستثمر خبرتنا وقيمنا في النمو على جميع المستويات لنصبح روادًا في السوق العالمي ونحقق 

أعلى مستوى من خلال الالتزام بأفضل الممارسات.
الأعمال  وتميز  المشاريع  وتطوير  بناء  في  وشريك  رائدة  كمؤسسة  مكانتنا  لترسيخ  جاهدين  نسعى   •

والاستدامة.
• نأمل بأن نكون من المؤسسات الرائدة في تقديم خدمات البناء المتكاملة بأعلى جودة ومهنة مع الالتزام 

الكامل بابتكار وتطوير أفضل المنتجات الحضرية وفقًا لأحدث المعايير الدولية.
• نرجو أن نكون من المؤسسات التي تلبي احتياجات العملاء من خلال الخبرة والمعرفة الواسعة.

• نطمح بأن نقدم منتجات وخدمات فعالة عالية الجودة مناسبة للمنطقة ومستدامة بيئيًا.

Our Vision
• To be a unique establishment at the level of the kingdom, with multiple investments, also to be able 
to lead and participate in the development of projects and establishment with a studied scientific 
methodology, and strategic investments in major establishments.
• To invest our experience and values of growth at all levels in order to become pioneers in the 
global market and achieve the highest level of value by adhering to best practices in terms of 
governance and transparency.
• We strive to establish our position as a leading establishment and partner in the construction, 
development of projects, business excellence and sustainability.
• To be one of the leading establishments by providing integrated construction services of the 
highest quality and profession with the full commitment to innovate and develop the finest urban 
products according to the latest international standards.
• To be one of the establishments that meet clients’ needs through expertise and extensive 
knowledge.
• Establish operations delivering quality products and services that are suitable for the region, 
effective and environmentally sustainable.

مهمتنا
• مؤسستنا تعمل على تنفيذ المشاريع بأعلى المعايير العالمية، وتقديم أفضل الخدمات والمنتجات.

• التركيز على ما نحققه من خلال الاستفادة من مصادرنا، ومن خلال فهمنا الشامل لمتطلبات السوق 
والعمل مع العميل، حتى نتمكن من تقديم حلول شاملة في مجالنا.

• نعمل على تحفيز النمو المستدام لأعمالنا.
• المساهمة في تلبية احتياجات وتطلعات مجتمعنا من خلال تقديم أفضل الخدمات والمنتجات الحضرية 

وفقًا لمفهوم مبتكر فريد من نوعه لفريق من المحترفين.
• توظيف الخبرة المكتسبة للمؤسسة  منذ تأسيسها، وقيمتها السوقية، وثقة العميل الدائمة.

• تنفيذ مشاريع عالية المستوى.
• السعي لخلق وتبني أفكار ومنتجات إنشائية متطورة تواكب توقعات العملاء والحلفاء لتحقيق العائد 

الأمثل من خلال التركيز على الابتكار والتطوير المستمر.

Our Mission
• Our establishment is working on the execution projects with the highest international standards, 
providing the best services and products.
• We focus on what we achieve by leveraging our sources, and through our comprehensive 
understanding of market requirements and working together with the client, so we are able to provide 
comprehensive solutions in our field.
• We work to stimulate the sustained growth of our business.
• To effectively contribute to the fulfillment of the needs and aspirations of our society by providing the 
best services and urban products in accordance with a unique innovative concept of a professional team 
of professionals.
• Employing the accumulated experience of the establishment since its inception, its market value and 
client’s constant trust.
• The execution of high-level projects in the field of our works.
• We seek to create and adopt advanced construction ideas and products that keep pace with the 
expectations of clients and allies to achieve the optimum return by focusing on a structure that always 
works on innovation and continuous development.



قيمنا
CORE VALUES

الالتزام
COMMITMENT

الجودة
QUALITY

الصحة والأمان
HEALTH & SAFETY

الاستدامة
SUSTAINABILITY

العمل بروح الفريق
TEAMWORK



التقدم العربي للتجارة
ARAB ADVANCE TRADING



عنا
في  للعملاء  النطاق  واسعة  شاملة  وحلول  منتجات  لتوفير  تأسيسها  تم  للتجارة.  العربي  التقدم  مؤسسة 
الصناعية،  الكهربائية،  التجارية،  الجوانب  وكافة  السباكة،  جوانب  جميع  في  واسعة  وخبرة  البناء  صناعة 

والسكنية.
كما أننا تميزنا في التوريد البيع بأسعار الجملة لمحلات مواد البناء والسباكة والكهرباء في المنطقة الشرقية.
الطيبة  السمعة  ذات  الدولية  التجارية  العلامات  مع  منتجاتنا  خط  بتوسيع  قمنا  سبق،  ما  إلى  بالإضافة 

والشركات التابعة من أجل تلبية التغيرات المستمرة والمتطلبات في السوق.

About us
Arab Advance Trading Est. Was established to provide extensive comprehensive electrical solutions 
to customers in the construction industry and extensive experience in all aspects of commercial, 
industrial and residential plumbing and roofing.
Also that we distinguished in supplying wholesale prices to building materials, plumbing, and 
electrical stores in the Eastern Province. In addition to the above, we have expanded our product 
line with reputable international brands and affiliations in order to meet the constant changes in 
market demands.

خدماتنا ومنتجاتنا
المعدات والأدوات:

نوفر معدات وأدوات يدوية وميكانيكية عالية الجودة للعديد من الاستخدامات المختلفة، مثل الصناعة 
والبناء.

- زراديات
- كافة أنواع ورق الصنفرة

- مطارق

Our services and products
For Equipment & Tools:
We have high quality manual and mechanical equipment and tools for many different uses, such as 
industry and construction.
- Sandpaper flat and Roll
- Hammers
- Pliers

- كماشة

- أزاميل
- كافة أدوات السباكة

- كافة أدوات الحفر

- مطحنة بزاوية

- قرص تقطيع

- ضواغط الهواء

- مولدات طاقة

- Chisels
- Many Type of Wrench
- Drill bit

- Drill
- Angle Grinder
- Cutting Disc

- Air Compressor
- Power Generator



معدات الاختبار والقياس:
نوفر عدد متنوعة لقياس العمق والقطر والطول والوزن وأبعاد أخرى.

- ميزان

- أمتار
- فرجار إلكتروني ويدوي

- ساعات ضغط

- معدات قياس متنوعة

- أجهزة رقمية متعددة

For Test & Measure Equipment:
We afford various tools for measuring depth, diameter, length, weight and other dimensions.

- Measure Equipment
- Meters
- Electronic and Manual Calipers
- Pressure Equipment
- Digital Multimeters



السباكة:
نوفر نظامًا جيدًا من الأنابيب والأجهزة الأخرى لنقل المياه والمواد السائلة في المباني. مثل أنابيب المياه 

البلاستيكية، الحرارية والفولاذية، مقطوعة من نصف بوصة وحتى 8 بوصات.
PVC أنابيب ووصلات -

 CPVC أنابيب ووصلات -
PPR أنابيب ووصلات -

HDPE أنابيب ووصلات -
- أنابيب صلبة كربونية ضغط 40 ووصلات (تستخدم لأنظمة مكافحة الحريق)

PVC و CPVC  غراء أنابيب -

- فلنجات

- مضخة ماء

- مصفاة ماء

For Plumbing:
We afford a good system of pipes and other apparatus for conveying water, liquid wastes, etc.. as in 
a building. Such as plastic, thermal, and steel water pipes, cut from ½” an inch up to 8 inches.
- PVC Pipes & Fitting 
- CPVC Pipes & Fitting
- PPR Pipes & Fitting 
- HDPE Pipes & Fittings
- Carbon steel Pipes and fitting Sch 40 and Fitting (for fire fitting)
- Heavy Bodied CPVC and PVC cements 
- Flanges
- Water Pump
- Water Filter



مواد البناء:
لدينا مجموعة متنوعة من المواد المستخدمة في تشييد المباني والهياكل.

- أغطية بيارة المنيوم، فيبر جلاس, بلاستيك، وحديد
- اسمنت

- غراء البلاط

- شبك المساح

- أخشاب
- بورسلان

- أسلاك التربيط
- كافة أنواع المسامير، عادية وخرسانية

For Building Materials:
We have a wide variety of materials used in the construction of buildings and structures.
- Aluminum manhole Covers, Fiberglass, Blastic, and Steel
- Cement
- Tiles glue and Growth
- Fiber Mesh
- All types of Wood
- Porcelain
- Tie Wires
- Common Nails & Concrete Nails



الكهرباء:
نعمل في تركيبات المنتجات الكهربائية، وحلول توفير الطاقة.

- سخانات

- كيابل

- كافة أنواع الأسلاك، كأسلاك النحاس

- أكواع الكهرباء
- علب الكهرباء الحديدية

- أهواز كهرباء

For Electrical:
We engage in electrical product installations, testing and commissioning, preventive maintenance, 
automation, and energy saving solutions.
- Water Heaters
- Cables
- Copper Wires
- Electric Elbows
- Wire
- Cable Cutters

- علب للكابلات

- أدوات التقشير
- أضواء

- مفاتيح الاضاءة

- مراوح

- علب

- قواطع

- لوحات
- خراطيم

- Wire Strippers
- Cable Tray
- Lights
- Switches
- Fan
- Box

- Breakers
- Panel
- Hose
- Lugs



الغاز والتطبيقات الخاصة:
نقوم بتوفير مواسير تمديدات الغاز بكافة أنواعها.

- أنابيب نحاسية
- أنابيب فولاذية مقاومة للصدأ

- صمامات

- منظمات

For Gas & Special Applications:
We have all types of gas tubes and fitting.
- Copper tube and Fitting 
- Stainless Steel tube and Fitting 
- Valve
- Regulator



الأدوات الصحية:
بالجودة  العملاء  بإرضاء  نقوم  أن  نحاول  الإبداعي.  التصميم  ذات  الصحية  الأدوات  منتجات  بتوفير  نقوم 

والتكنولوجيا الحديثة. نقوم بتقديم الأدوات الحصرية مع الجودة المثالية.
- مراحيض

- شطافات

- أحواض غسيل
- صمامات

- عجانات

For Sanitary Ware:
We afford Sanitary ware products with creative design. To give valuable customers highly 
satisfaction with quality and modern technology. We offer exclusive sanitary wares with a higher 
range of design as well as perfect quality.
- Toilets
- Bidets
- Wash Basins
- Valves
- Mixers

- الدش
- أحواض استحمام

- مصفاة تصريف الماء بكافة أنواعها كالألمنيوم، الفولاذ المقاوم للصدأ، والبلاستيك

- مرايا

- اكسسوارات الحمام

- Showers
- Panio
- Floor Drain (Aluminum, Stainless Steel, and Plastic)
- Mirror
- Bathroom Accessories



قسم السلامة (معدات الحماية الشخصية):
نوفر أدوات سلامة لحماية الأرواح وتجنب الإصابات.

1. لحماية الرأس
- جميع أنواع القبعات الصلبة

2. لحماية العيون
- نظارات واقية

- نظارات
- أقنعة كدرع

- أقنعة اللحام 
- نظارات واقية

3. لحماية الجهاز التنفسي
- كمامات اللحام

- أقنعة قابل لإعادة الاستخدام
- أقنعة يمكن التخلص منها

-أجهزة تنفس بنصف، وبكامل الوجه

For Safety Division (Personal Protective Equipment):
We afford the gadgets that are used for the protection of life and to avoid injuries or casualties.

1. Head Protection
- Half Brim Hard Hat
- Vented Hard Hat

2. Eyes Protection
- Protective Eyewear
- Spectacles
- Face Shield Mask
- Welding Face Mask
- Goggles

3. Respiratory Protection
- Welding Respirator
- Reusable Mask
- Disposable Mask
- Half & Full Facepiece Respirator

4. Hearing Protection
- Earplug
- Earmuff

5. Hand Protection
- Mechanical Gloves
- Chemical Gloves
- Cut Resistant Gloves
- Heat Resistant Gloves

6. Protective Clothing
- Disposable Coverall
- Chemical Coverall
- FR Coverall
- Jacket and Trousers Set
- Reflective Vest

7. Foot Protection
- Shoes
- Boots
- Socks

4. لحماية الآذان

- كافة أنواع سدادات الأذن

5. لحماية الأيدي

- قفازات ميكانيكية

- قفازات كيميائية

- قفازات مقاومة للقطع

- قفازات مقاومة للحرارة

6. للملابس الوقائية

- كافة أنواع المعاطف والستر الوقائية

7. لحماية القدم

- الأحذية والجوارب



8. للحماية من السقوط
- حزام حماية 

- معدات

9. للحماية الكهربائية
- القفازات الكهربائية

10. للكشف عن الغازات

- أجهزة كشف الغاز المتعددة

11. لمعدات الانسكاب

- مواد ماصة، كيميائية وبترولية

8. Fall Protection
- Harness
- Fall Arresters

9. Electrical Protection
- Electrical Gloves

10. Gas Detectors
- Single Gas Detectors
- Multi Gas Detectors

11. Spill Kit
- Petroleum Sorbent
- Chemical Sorbent



التقدم العربي للمقاولات
ARAB ADVANCE FOR CONSTRUCTION



عنا
مؤسسة التقدم العربي للمقاولات. تأسست في عام 1990. قمنا بتنفيذ أكثر من 150 فيلا ومنزل سكني 
البناء بفكرة SIPOREX وهي تقنية أوروبية  2000، وتركيزنا ينصب على تنفيذ  ومجمع سكني. منذ عام 

معروفة بخفتها وسرعة تنفيذها، كما أنها نظام البناء الأمثل للعزل الحراري في المناطق الحارة.
خلال السنوات العشرين الماضية قمنا بتنفيذ أكثر من مائة فيلا والعديد من المباني والمدارس والمشاريع 

في المنطقة الشرقية. 
نحن متخصصون أيضًا في تركيب أسقف هولوكور بأحجام مختلفة لمشاريع مختلفة.

About us
Arab Advance for construction Est. was established in 1986. We have implemented more than 150 
villas and residential houses.
Since the year 2000, our focus has been on the implementation of construction with the idea of 
SIPOREX is a European technology known for its lightness and speed of implementation, and is the 
optimal building system for thermal insulation in hot areas.
During the past twenty years, we have implemented more than one hundred villas, several 
buildings, schools, and projects in the Eastern Province. We also specialize in installing Holocor 
ceilings in different sizes for different projects.

خدماتنا
نحن نتمتع بالتجربة الواسعة

في  المشاريع  من  العديد  تنفيذ  خلال  من  اكتسبناها  التي  الواسعة  بالخبرة  نتمتع  العربي،  التقدم  في 
البناء للمشاريع الإنشائية، مباني المؤسسات التعليمية، والمباني السكنية والتجارية. وقد قمنا  مجالات: 

بتوسيع مجال عملنا ليشمل تنفيذ المشاريع الإنشائية بأعلى جودة.

Our Services
We enjoy the extensive experience
At Arab Advance we enjoy the extensive experience we have gained through the execution of many 
projects in the areas of: infrastructure for all construction projects, educational institution buildings, 
residential and commercial buildings.
We have expanded our field of work to include the execution of the highest quality construction 
projects.

جودتنا
نحن لا نتوقف أبدًا عن الابتكار واكتساب الخبرة

قامت المؤسسة بتنفيذ عدد من المشاريع الضخمة باستخدام أحدث التقنيات العالمية وأعلى المواصفات 
تطبيق  لمتابعة  مكرس  عاليا  تأهيلا  ومؤهل  كامل  فريق  على  بالاعتماد  الجودة،  حيث  من  والمتطلبات 

معايير الجودة. تطبق المؤسسة نظام الجودة الشامل في تنفيذها لكافة الأعمال.

Our Quality
We never stop doing innovation & Experience
The establishment has executed a number of massive projects using the latest international 
technologies and the highest specifications and requirements in terms of quality, relying on a 
complete and highly qualified team dedicated to follow the application of quality standards. The 
establishment implements the comprehensive quality system in its implementation of all business.



SIPOREX عن
SIPOREX عبارة عن تقنية بمزيج معالج تمامًا من المواد الجيرية مثل الأسمنت والمواد السليسية الدقيقة 
خلوية  بنية  لتشكيل  رغوة  كعامل  يعمل  الذي  الألمنيوم  ومسحوق  الماء  إضافة  مع  الكوارتز  رمل  مثل 

متجانسة تعرف باسم هيدرات سيليكات الكالسيوم.

- يتم إنتاجها على شكل كتل ووحدات محمية مسبقة الصنع وألواح جدارية وعتبات وألواح أرضية / أسقف 
تشكل نظام بناء كامل.

- عبارة عن تقنية بمادة هيكلية عالية الجودة، ومواد حاملة وعازلة بشكل جيد للغاية بسبب العديد من 

فقاعات الهواء الصغيرة غير المتصلة والتي تمنحه خصائصها المتنوعة.
- تحقق المعالجة بالبخار منتجًا مستقرًا فيزيائيًا وكيميائيًا بمتوسط كثافة تقارب ربع الخرسانة العادية.

- يتم استخدامها في مشاريع واسعة النطاق مثل المساكن والمدارس والمستشفيات والمشاريع التجارية 
والصناعية والحكومية في ظل جميع الظروف المناخية منذ أوائل الثلاثينيات في جميع أنحاء العالم.

- تعتبر طبيعية وغير سامة، موفرة للطاقة، وصديقة للبيئة.
- كما أنها بالتأكيد أحد إنجازات مجال البناء. كونها تقدم مزيجًا فريدًا من القوة، وخفة الوزن، والعزل الحراري، 

وامتصاص الصوت، ومقاومة غير مسبوقة للحريق، وإمكانية بناء غير مسبوقة.
- كنظام بناء، فهو يلبي جميع متطلبات عصرنا الحديث في جميع أنحاء العالم.

- تضمن خصائصها مادة بناء تتفوق على جميع المواد الأخرى.
- في ضوء التطور السريع والطلب المتزايد، يمكننا أن نثبت بأنها الخيار الأمثل لتشييد المباني.

About SIPOREX 
SIPOREX is a completely cured mix of calcareous materials such as cement and siliceous fine 
materials such as quartz sand with the addition of water and aluminum powder acting as foaming 
agent to form a homogenous cellular structure known as Calcium Silicate Hydrate.

- SIPOREX is produced as BLOCKS and Precast Reinforced Units, Wall Panels, Lintels and Floor/Roof 
Slabs forming a complete building system.
- SIPOREX is a high quality structural material, load-bearing and extremely well insulating material 
due to numerous tiny non-connecting air bubbles which gives SIPOREX its incredibly diverse 
qualities.
- SIPOREX has been used on large scale projects such as housings, schools, hospitals, commercial, 
industrial and government projects under all climatic conditions since the early nineteen thirties 
worldwide.
- SIPOREX is a natural and non-toxic construction material, saves energy, and is friendly to the 
environment.
- SIPOREX is definitely one of the major achievements in the field of construction. It is a 
revolutionary material that offers a unique combination of strength, lightweight, thermal insulation, 
sound absorption, unsurpassed fire resistance and unprecedented buildability.
- As a building system, SIPOREX meets all the requirements of our modern age throughout the 
world.
- Its properties ensure a building material that outperforms all others.
- In view of the rapid development and increasing demand, we can claim with certain justification 
that SIPOREX is the ideal choice for building construction.



التقدم العربي لأنظمة السلامة والإنذار 
من الحريق

 ARAB ADVANCE FOR SAFETY AND FIRE
ALARM SYSTEMS



عنا
مؤسسة التقدم العربي لأنظمة السلامة والإنذار من الحريق. معتمدة من الدفاع المدني السعودي.

نعمل في النشاط المتعلق بأنظمة السلامة العامة لتلبية احتياجات السوق المحلي ومواكبة التطورات في 
أنظمة السلامة للمباني والمنشآت، المصانع، والشركات. ونعمل كذلك بتقديم خدمات الصيانة وعقود 
تركيب أنظمة الإطفاء والإنذار وفق متطلبات الدفاع المدني وكود البناء السعودي للحفاظ على الأرواح 
تلبي  تنشرها  التي  المنتجات والأنظمة  أن  للتأكد من  العالمية. نسعى  الجودة  والممتلكات ضمن معايير 
أعلى المعايير البيئية والدولية المطبقة على أجهزة الكشف عن الحرائق ومنتجات إطفاء الحرائق وأنظمة 
الأمن. نقوم بتقديم جودة وموثوقية مضمونة لجميع عملائنا في جميع الأوقات، كما أن موظفينا يتلقون 

أعلى مستوى من التدريب ويتم تزويدهم بأفضل الأدوات والمعدات.

About us
Arab Advance For Safety and Fire Alarm Systems Est. accredited by the Saudi Civil Defense.
We work in the activity related to public safety systems to meet the needs of the local market and 
to keep pace with the activity to meet the needs of the local market and to keep abreast of 
developments in safety systems for buildings, facilities, factories, and companies. And to provide 
maintenance services, and contracts for the installation of firefighting and alarm systems 
according to the requirements of the Civil Defense and the Saudi Building Code to preserve lives and 
property within international quality standards. We seek to ensure that the products and systems 
that it deploys meet the highest environmental and international standards applicable to fire 
detection, fire extinguishment products and security systems. Also we deliver assured quality and 
reliability to all its customers at all times and that staff receive the highest level of training and are 
provided with the best tools and equipment.

خدماتنا
• تركيب شامل لأنظمة السلامة والإنذار من الحريق
• صيانة كاملة لأنظمة السلامة والإنذار من الحريق

• تركيب أنظمة إخماد الحرائق
• تركيب أنظمة شفط الدخان / الحرارة والتهوية الطبيعية

• إصدار شهادات الكفاءة المعتمدة
• إصدار شهادات التركيب المعتمدة

• عقود وتقارير الصيانة الدورية

• تقديم ورفع طلبات تراخيص الدفاع المدني
• أعمال صيانة وتمديدات شبكات الغاز

Our services
• Comprehensive installation of safety and fire alarm systems
• Complete maintenance of safety and fire alarm systems
• Installation fire suppression systems
• Installation smoke/ heat extraction and Natural Ventilation systems
• Issuance of approved competency certificates
• Issuance of approved installation certificates
• Periodic maintenance contracts and reports
• Submit civil defense licenses
• Gas network maintenance and installation works



شركاء النجاح



ADDRESS:
P.O. BOX 32641
EASTERN PROVINCE, SAUDI ARABIA
PHONE: (+966) 56 822 7774 | (+966) 56 417 7704 | (+966) 54 688 1245 | (+966) 55 584 4909
TELEPHONE: (+966) 13 855 1973 | (+966) 13 854 1541
FAX: 8556112
EMAIL: SALES@ARAB-ADVANCE.COM | SAFETY@ARAB-ADVANCE.COM


